

## **PolyU SPEED Students Received Hong Kong Housing Society Award 2017**

The BA in Housing Management had been offered by PolyU SPEED since 2004, and it had been upgraded to the honours degree level to become the BA (Hons) in Housing Management as from the 2014/15 academic year. The School has been forging partnership and working closely with various professional associations in the housing management sector to enrich students' learning experience.

In 2017, three students of BA (Hons) in Housing Management of PolyU SPEED, namely Au Yeung Wai Chak, Chan Lok Sze Joyce and Chan Yin Nam, received the Hong Kong Housing Society (HKHS) Scholarship Award. Another two students, Poon Yi Man and Siu Mei Mei, of the same programme received the HKHS Bursary Award. This serves as a solid testimony that the academic standard of this programme is recognised by the housing management sector.

The HKHS Award Presentation Ceremony was held at World Trade Centre on 21 January 2017. Mr. Marco Wu, the HKHS Chairman, was the Guest of Honour at the Ceremony. Other guests attending the ceremony included Mr. Anthony K.H. Wong, Programme Leader of BA (Hons) in Housing Management of PolyU SPEED, who commended for the outstanding academic performance achieved by the students as well as their active participation in extra-curricular activities and community services.

Dr. Artie Ng, Deputy Director of PolyU SPEED, also attended the ceremony and he took the opportunity to congratulate the awardees. He said that the School, with a vision of being a leading self-financing tertiary education institution in Hong Kong, strives to offer quality professionally-oriented programmes so as to nurture professionals for the housing management sector in Hong Kong.



Mr. Marco Wu (centre), the Hong Kong Housing Society (HKHS) Chairman cum the Guest of Honour at the Ceremony, Dr. Artie Ng (left), Deputy Director of PolyU SPEED, and Mr. Anthony K.H. Wong (right), Programme Leader of BA (Hons) in Housing Management of PolyU SPEED, took a group photo with the PolyU SPEED awardees at the 12<sup>th</sup> HKHS Award Presentation Ceremony.

香港房屋協會主席暨主禮嘉賓鄧滿海先生（中）、PolyU SPEED 副院長吳偉昌博士（左），以及 PolyU SPEED 房屋管理學（榮譽）文學士課程統籌黃健豪先生（右）與 PolyU SPEED 得獎同學在第十二屆香港房屋協會獎助學金計劃頒獎典禮上合照。

## PolyU SPEED 學生獲頒 2017 年度香港房屋協會獎項

PolyU SPEED 自 2004 年起開辦房屋管理學文學士課程，該課程於 2014/15 學年獲升格至榮譽學位程度，成為房屋管理學（榮譽）文學士課程。學院致力與房屋管理業界的專業團體建立夥伴關係，透過緊密協作，豐富學生的學習經驗。

2017 年，三名修讀房屋管理學（榮譽）文學士課程的 PolyU SPEED 學生歐陽偉澤、陳諾施及陳彥男，獲香港房屋協會頒發獎學金。另外兩名修讀該課程的學生潘伊敏及蕭美媚則獲香港房屋協會頒發助學金，證明了該課程的學術水平獲得房屋管理業界的肯定。

香港房屋協會獎學金計劃頒獎典禮於 2017 年 1 月 21 日假世界貿易中心舉行，該協會主席鄔滿海先生擔任典禮之主禮嘉賓，其他出席嘉賓包括 PolyU SPEED 房屋管理學（榮譽）文學士課程統籌黃健豪先生。黃先生讚揚獲獎學生卓越的學術表現，以及他們對課外活動及社區服務的積極參與。

PolyU SPEED 副院長吳偉昌博士亦出席該典禮，並藉此機會恭賀獲獎同學。吳博士補充，PolyU SPEED 致力成為一所具領先地位的自資高等教育學院，提供優質專業課程及相關專才培訓，為香港培育房屋管理業界的人才。